
话题十二 社会生活
	1.In my opinion, this relationship should be filled with love, care, understanding, and respect, so we can exchange ideas freely and get along well with each other.
	我认为，这种关系应该充满爱、关心、理解和尊重，因此我们能够自由地交换观点，并且能够相处融洽。

	2.I'm sorry to have quarrelled with you about knocking you down the day before yesterday. I feel that it's improper for me to do that, so I make a sincere apology to you and hope that you will forgive me.
	非常抱歉前天因撞倒你与你吵架，我认为那样做不合适，因此我向你真诚地道歉并希望你原谅我。

	3.While the world is full of suffering, it is also full of the overcoming of it.
	虽然世界充满苦难，但是苦难总是可以战胜的。

	4.Being blind, she never sat around feeling sorry for herself.
	虽然双目失明，她却没有闲坐在那里，自怨自艾。

	5.It is also a virtue to forgive and forget, especially in such a competitive and stressful society.
	原谅和宽恕也是一种美德，尤其是在这样充满竞争和压力的社会。

	6.Festivals make us reunite, making all in high spirits.
	节日让我们团聚在一起.人们都很欢乐。

	7.I am firmly convinced that through our combined efforts we are bound to enjoy more risk-free foods in the days ahead.
	我坚信，通过我们的共同努力，我们将在未来的日子里享受更多的无风险食品。

	8.We can not fail to notice that countless uncivilized behaviors exist in our daily lives, such as spitting, talking loudly and soon.
	我们不能不注意到，无数的不文明行为存在于我们的日常生活中，如随地吐痰，大声说话等。

	9.As the pace of modern life continues to quicken, pressure seems to be on the increase all the time.
	随着现代生活的节奏不断加快，压力似乎一直在增长。

	10.Over the past couple of years, a variety of talent shows have emerged on TV channels across the nation.
	在过去的几年中，各种选秀节目在全国各地的电视频道上出现了。


